

APPLICATION FOR USAGE OF BRAND HONG KONG

申請使用「香港品牌」

(This form can be completed either in English or Chinese. Please read the notes below before completion.)

這份表格可用英文或中文填寫，填寫前請細閱表格下面的備註。

Applicant's Particulars 申請人個人資料					
Name 姓名		*Mr Mrs Miss	先生 女士 小姐		
Correspondence Address 通訊地址					
Email Address 電郵地址		Contact No. 電話號碼		Fax No. 傳真號碼	

* Please select as appropriate

請選擇適用者

Company/Organisation 公司/機構			
Name 名稱		Website URL 網址	
Company Background / Business Nature 公司背景 / 業務性質			

Purpose of usage and applications of the Brand. (Use a separate sheet if necessary.)

申請使用「香港品牌」的目的及用途（如有需要請另頁書寫。）

--

Date

日期 _____

Notes 備註

1. You may be asked to provide additional information to facilitate our consideration. We could not process your application without sufficient information.
你或需提供更多資料，以協助我們考慮有關的申請。如未能提供足夠資料，我們將無法處理有關的申請。
2. The information provided may be shared with other departments/agencies where necessary for the sole purpose of processing your application for usage of the Brand.
你所提供的資料，如有需要，有可能會與其他部門/機構共用，以處理有關使用「香港品牌」的申請。
3. For correction of or access to personal data contained in this application, please contact Brand Hong Kong Management Unit by email at brandhk@isd.gov.hk.
如欲更改或索取載列在本表格的個人資料，可經電郵 brandhk@isd.gov.hk 聯絡香港品牌管理組。